

NEOSEKI
妮之淬

Exclusive Launch SPECIAL

16.10.2022

1 Day Only
日限定

新品上市獨家活動

Buy 2 sets of NEOSEKI Skincare Collection and
FREE 1 box of BW104 Essence Treatment Facial Mask

購買2組妮之淬全新系列護膚品即可獲贈一盒
BW104精華面膜

(while stock last | 售罄為止)

2x
sets 組

NEOSEKI
Skincare Collection
護膚品系列

Up to 2 sets of launch special bundle per person
每人至多可享2次活動購買資格

BW104

1x
box 盒

BW104 Essence
Treatment
Facial Mask

精華面膜 (worth | 價值達: HK\$1,000)

BW104



FREE
獲贈



- BW101 Essence Toning Lotion 精華露 (HK\$930)
- BW102 Essence Emulsion 精華乳 (HK\$1,050)
- BW103 Essence Cream 精華霜 (HK\$1,050)
- BW104 Essence Treatment Facial Mask 精華面膜 (HK\$1,000)

Nefful Hong Kong Limited

6/F, Energy Plaza, 92 Granville Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon

T +852 2833 5899 F +852 2838 2858 E cs@nefful.com.hk W nefful.com.hk

N50 NEFFUL
INTERNATIONAL

Terms & Conditions 條件與規則

- Promotion period is valid on 16.10.2022 only.
此特惠活動期間僅限16.10.2022。
- Purchase of the NEOSEKI Skincare Collection will be taken into consideration for sales volume accumulation, each person is entitled to purchase up to 2 sets of launch special bundle.
以此活動限定優惠購買之妮之淬全新系列護膚品可計算業績，每人至多可享2次活動購買資格。
- Amendments on orders or combined orders are not allowed after payment is made.
所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
- Qualified purchase is entitled to redeem 1 free gift item(s) stated above, promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with product vouchers are also not applicable, unless stated otherwise.
單張發票符合活動條件者僅限兌換一份贈品，且不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券，除非另作聲明。
- Products exchange is not allowed; strictly while stock last.
本活動恕不接受換貨，售罄為止。
- In the event of termination of distributorship, all gifts given have to be returned.
解約退貨時，須將贈品退還公司。
- Nefful Hong Kong reserves the rights to change the terms and conditions without prior notice.
妮芙露香港保留更改活動內容之權利。